
 

Randvere Kooli hoolekogu  

      22.02.2023 
 
Koosoleks toimus veebi teel. 
 
Osalejad:  
Karl Mänd (KM), Aivar Ormus (AO), Margit Sein, Maie Plumer, Kadi Bruus, Marju Aolaid 
(MA), Priit Roobas, 
Merilin Kõre, Pirjo Salvet, Marju Mik, Stanislav Nemerzitski (SN), Katre Plaan, Kadri 
Ottosson, 
Marelle Lausmaa, Merle Rüütel, Kitty Teimann, Atso Matsalu, Karin Viikmaa, Kersti 
Kruusmann,  
 
Küsimused eelmisest koosolekust 
 

1. Kooli juurdeehitus – Uut infot pole. Juurdeehituse valmimine planeeritud 28.03.2023. 

2. Koolivorm – SN saadab lingi koolivormi tarnija lehele 22.02.2023.  

3. Õppekava ja hindamasijuhend – SN paneb täiendatud õppekava ja hindamisjuhendi 

kodulehele 22.02.2023. 

4. Isiklike nutivahendite kasutamine – SN saatis uuendatud kodukorra mustandi KM-le 

22.02.2023. Õppenõukogus on muudatus läbi käinud ja hoolekogu peab avaldama 

arvamust.  KM saadab dokumendi arvamuse avaldamiseks ja palub tagasisdet 

hiljemalt 10.03.2023.  

5. Personali voolavuse kohta tegi SN eelmisel koosolekul ülevaate ja saatis uuendatud 

materjalid KM-le 22.02.23. Lisatud materjalidele lisati et kahe aasta jooksul tulnud 

õpetajad on kõrgharidusega. KM edastab materjalid hoolekogule tutvumiseks. 

6. Rahvatants –Kohustuslik huviharidus. SN lubas uurida juhendajate käest kuidas on 

võimalik loobuda lastel, kes ei soovi käia. See puudutab lapsi kellel rahvatants ei ole 

huviring vaid tunniplaani osa. Ning lisaks nädalavahetuse tantuslaagrid. SN oli 

saatnud kirja juhendajale kuid vastust veel ei ole. Lubas uurida 23.02 kui 

juhendajaga kokku saab. 

 

Uued teemad 
 

7. Koolivorm – SN tooniutab, et koolivorm ei ole kohustuslik. Dokumendid kodulehel on 

erineva infoga. Järgmisel hoolekogu koosolekul otsustame, kas teha osad koolivormi 

elemendid pidulikel sündmustel kohustuslikuks. Lisada pnktina järgmisesse 

hoolekogu koosolekuks. 

8. Toitlustamine – SN tegi esitluse toitlustuse tagasidest. Vastanuid oli 48. Ettepanek on 

dokument lisada kodulehele, et sellega saaks tutvda kõik huvilised. Endiselt on 

võimalik käia toitu proovimas, sellest tuleb eelnevalt kooli teavitada. Toidu eest tuleb 

tasuda 1,62 sularahas.  

9. Kooli programmid – Milliste programmidega on kool liitunud ja mis on nende 

mõõdetav kasu, kuhu soovitakse lõpuks jõuda. Jälgida koolilehel olevate 

programmide arendusmeeskondade liikmete nimesid ja uuendada. Kooli aed ja 

roheline kool on ühinenud. Veel on kool liitunud Vepa ja Kiva programmiga. Kiva 

eestvedaja lahkus eelmisel õppeaastal. Kool otsib võimalust selle uuesti 

käivitamiseks. Vepa programmi on teatud õpetajad kes on läbinud õppe ka 

rakendanud algklassides. Vepa on hea esimestele klassidele ja Kiva sealt edasi. 

Prorammid on õpetajatele vabatahtlikud. Milline on reaalne kasu, seda ei osatud 

sõnastada. 



 

10. Noortekeskus –  MA selgtab, et noortekeskus hakkab tegutsema koolimaha I korruse 

ruumides peale seda, kui väikeklassid kolivad uude majja. Hommikul õpivad 

esimesed klassid ja alates 13.00 tuleb ruumidesse noortekeskus. Eradli eelarve on 

valla poolt eraldatud remondiks ja sisustuse ostmiseks. Noortekeskuse juhile on 

antud juhised värbamise läbi viimiseks. Seda saab kasutada ka pikepäevarühmana 

sest kõik lapsed on sinna oodatud. HEV lastel on eraldi oma pikapäevarühm oma 

kooli osas. 

11. Rahunemisklass – SN sõnul tuleb hiljemalt 01.09.2023. Praegu ei saa seda ruumi 

kasutada sest seal ladustakse rahvariideid. 

12. Ujumisklubi – Aprillis tuleb konkurss. Hoolekogu ja vanematekogu kaasatakse 

valikuprotsessi/lähteaülesande koostamisse. SN annab teada, et huvi Ranvere 

Koolis trennide läbiviimise võimaluse osas on tundnud ujumisklubid Orca, Nordswim, 

Rand.  

13. Koolipäeva alguse aja nihutamine varasemale – Sügisel hoolekogu koosolekul oli 

teema kooli alguse aja nihutamine varasemaks. Vastus oli siis et see võtab aega. 

Kuna kooli poolt ei ole selle teemaga tegeletus, siis lisada koolipäeva algusaja 

nihutamine järgmise hoolekogu koosolekul päevakorda.  

14. Kooli sünnipäev 10 aastat – 

a. Ettepanek on paigaldada “Leelo pink”. Ettepanek AO-lt 

https://www.kiilibetoon.ee/ee/7.12 . SN soovib sobivuse  läbi arutada 

arhitektiga. 

b.  Kultuurikojaga on olnud koosolek. SN saadab ülevaate kultuurikoja ideedest. 

Toovad välja kohad kus saaks aidata ka hoolekogu ja vanematekogu. 

c. Sünnipäevnödal on aprilli kolmas nädalal (17-21 aprill). Ühel päeval suurem 

tegevus- pidulik kontsert, aktus ja sellele järgneb pidu. Mis on suunatud 

suuremas osas lastele. Nädala jooksul ka väiksemad asjad. Võib olla saab 

teha juurdeehituse lindilõikamise.  

15. Lastevanemate pöördumine – 7 klasside esindajad on pöördunud kooliga seotud 

muredega vallavalitussse. Kuna hoolekogu ei ole saanud pöördumisega tutvuda, siis 

lisada see teema järgmise hoolekogu koosoleku päevakorda. 

  

Järgmine vanematekogu koosolek toimub 07.03.23. 
Järgmine hoolekogu koosolek toimub 21.03.23 kell 18.30.  
 
 
Karl Mänd        Aivar Ormus  
 
Hoolekogu esimees       Protokollija 
/digiallkirjastatud/       /digiallkirjastatud/ 

https://www.kiilibetoon.ee/ee/7.12

